

关于SAC航线南非24小时舱单规则通知 //

South Africa 24 hour Advance Manifest Rule

致：尊敬的客户 各 订舱代理

Dear valued customers & all booking agencies

为了遵守目的港海关新规则，ONE 将需要比当前时间更早的完整和正确的运输说明。

In order to comply with the new rules of destination customs , ONE will require complete and correct shipping instructions earlier than current timings.

AMS 提交和修改费用

Advance Manifest Submission and Amendment Fee

- 自 2018 年 7 月 1 日起生效 (有效期至另行通知)
- Effective from 1 July 2018, (and valid until further
- 每个 BL 提交的提前清单提交 (AMS) 费用为每个基本费用 35 美元。
- An Advance Manifest Submission (AMS) fee of USD 35 per BL will be
- applicable for every BL filed.
- 在提交后对 BL 进行修改时，每个 BL 的每次修订提前支付修正 (AMA) 费用为 40 美元
- For amendment to BL after submission, an Advance Manifest Amendment (AMA) fee of USD 40 per amendment per BL is applicable.

对于装运指示未按所需文件截止时间提交的装运，对于装运指示未按所需文件截止时间提交的装运，ONEONE 将实施“无装运将实施“无装运// 不装卸”政策不装卸”政策

A No Doc / No Load policy will be implemented by ONE for A No Doc / No Load policy will be implemented by ONE for shipments where shipments where shipping instructions are not submitted by the shipping instructions are not submitted by the required documentation cut-off time.

对您的业务带来不便对您的业务带来不便，敬请谅解。， 敬请谅解。

Please pay your attention to above and sorry for any Please pay your attention to above and sorry for any inconvenience caused.



美国/欧洲/加拿大/日本海关 以及其它航线截止舱单时间 以及上海截港/截单时间

航线代码	船舶代理	靠泊码头	开港时间/截港时间 (以港区和船东要求为准)	VGM截止时间 (ETB时间以港区网站为准)	AMS/ENS/ACT/AFR/ SI截止时间	非AMS/ENS/ACT/AFR SI 截止时间
SAC	外代	CNSHAY3	SUN 1600 - WED 1600	ETB-24hrs	MON 1600	

2018 年 6 月 26 日